

## **CWEN/RFÉ YOUNG RESEARCHER AWARD:**

The Canadian Women Economists Network/Réseau de Femmes Économistes (CWEN/RFÉ) Young Researcher Prize is awarded every two years in recognition of research excellence by a young woman economist. The Research Prize was established in 2010 and is presented at the CWEN/RFÉ luncheon held during the annual CEA Meetings. The recipient receives \$1000.

Nominees must have a current, primary appointment in Canada and have done so in at least three of the past five years or since completing their Ph.D. To be eligible, nominees must be at the beginning of their career (typically within 10 years of receipt of a PhD, allowing for career interruptions) and have not been previously awarded this prize. Nominations are open, and shall normally consist solely of the nominee's curriculum vitae. However, a nominating letter from the candidate's department chair or another senior mentor and/or a letter explaining any career interruptions will also be considered.

Nominations to be considered for the 2012 award are to be sent to [CWEN.RFE.award@gmail.com](mailto:CWEN.RFE.award@gmail.com), by January 31, 2012.

More information about this award can be found on the CWEN/RFÉ website (<http://www.yorku.ca/cwen/>) or by emailing [CWEN.RFE.award@gmail.com](mailto:CWEN.RFE.award@gmail.com).

---

### **Prix de la jeune chercheuse CWEN/RFÉ :**

Le Prix de la jeune chercheuse CWEN/RFÉ est décerné à tous les deux ans afin de reconnaître l'excellence de la recherche d'une jeune économiste. Le prix a été créé en 2010 et il est remis au cours du dîner CWEN/RFÉ, qui a lieu pendant le congrès annuel de l'ACE. La récipiendaire reçoit 1000\$.

Les candidates doivent être actuellement en poste au Canada et l'avoir été pendant au moins 3 ans au cours des 5 dernières années ou la fin du doctorat. Pour être admissibles, les candidates doivent être au début de leur carrière (typiquement avoir reçu son doctorat dans les 10 dernières années) et ne jamais avoir reçu le Prix. La mise en candidature est libre et n'exige que la soumission du cv de la candidate. Toutefois, une lettre de mise en candidature du directeur du département ou d'un collègue qui agit comme mentor, ou une lettre expliquant toute interruption de carrière sera aussi prise en compte.

Les mises en candidatures pour 2012 doivent être envoyées à [CWEN.RFE.award@gmail.com](mailto:CWEN.RFE.award@gmail.com), au plus tard le 31 janvier, 2012. Pour un complément d'information sur le prix, rendez-vous au site web du CWEN/RFÉ (<http://www.yorku.ca/cwen/>) ou envoyez vos questions à [CWEN.RFE.award@gmail.com](mailto:CWEN.RFE.award@gmail.com).

---